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SNABBA FAKTA
På gården brukas 380 hektar. 60 hektar är betes- 
mark. Gården har fem traktorer som väger mellan 
7,5 och 11 ton. Precis som namnet antyder är 
gården en prästgård, men idag bor ingen präst här.

Redan när jag var 
sex år gammal visste jag att 
jag ville bli bonde. Klart jag 
drömde om att bli fotbolls- 

spelare, men lyckligtvis 
hade jag självinsikt.

Vilka är ni som jobbar 
på Sibbarps Prästgård? 
Här jobbar jag, mina åtta 

medarbetare och våra kor 
med att producera 12 000 

liter mjölk om dagen. 

Varför är det viktigt med lokalt producerad 
mjölk? För att påminna konsumenterna om att 
mjölken de köper i mataffären faktiskt kommer 
från en bondgård i närheten, istället för att den 
transporterats från något avlägset land. 

Vad är det bästa med att vara bonde?
Det finns en enorm frihet och variation i arbetet. Att 
dessutom leva med årstidernas växlingar gör att jag 

älskar mitt jobb.
Hur är det att vara mjölkbonde 
i Halland? Att driva bondgård i Halland är
fantastiskt. Tack vare klimat och natur mår våra kor
bra och ger oss mycket mjölk. Att det är vackert här
i den böljande halländska mellanbygden är en 
bonus.


